
Saksprotokoll  17.06.2020 - Vestland ungdomsutval 

Susanne Sørli Slettebakken sette fram slikt forslag: 

«Vestland ungdomsutval ønskjer informasjon om dei nye oppgåvene på integreringsfeltet 
som fylkeskommunen no har fått ansvaret for i eit seinare utvalsmøte». 

Avrøysting 
Sørli Slettebakken sitt forslag vart samrøystes vedteke. 

Vedtak 
Vestland ungdomsutval ønskjer informasjon om dei nye oppgåvene på integreringsfeltet som 
fylkeskommunen no har fått ansvaret for i eit seinare utvalsmøte. 


